

تعميم Circular

رقم (١٥٢) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,,,

Referring to the Jordan Securities Commission Board of Commissioners' decision dated 16/8/2022, regarding the registration of 400,000 shares of JORDAN WOOD INDUSTRIES/ JWICO (WOOD) Company's capital-increase, through public offering to the companies shareholders, and following to the Jordan Securities Commission Board of Commissioners' decision dated 22/1/2007 which state not to apply the Instructions of Dealing with Subscription Rights on capital increase shares if the reference price of the right issue is negative or zero.

Accordingly, and since the reference price of the right issue of the above mentioned company is negative, the Instructions of Dealing with Subscription Rights will not be applied.

Best Regards,

مازن نجيب الوظائفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission.

- Securities Depository Center.
- JORDAN WOOD INDUSTRIES/ JWICO.
- Operations Department.

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

أشير إلى قرار مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2022/8/16، بخصوص تسجيل أسهم الزيادة في رأسمال الشركة الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو (WOOD)، وذلك من خلال طرح 400,000 سهم للاكتتاب من خلال العرض العام لمساهمي الشركة، ولاحقاً لقرار مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية رقم (2007/52) تاريخ 2007/1/22 الذي ينص على عدم تطبيق تعليمات التعامل بحقوق الاكتتاب على أسهم الزيادة للشركات المصدرة في حال كان السعر المرجعي لحق الاكتتاب قيمة سالبة أو صفر.

واستناداً إلى ماتقدم، ونظراً لكون السعر المرجعي لحق الاكتتاب بأسهم الزيادة للشركة المذكورة أعلاه يمثل قيمة سالبة، فإنه لن يتم تطبيق تعليمات حقوق الاكتتاب على أسهم الزيادة في رأسمال الشركة المشار إليها أعلاه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- الشركة الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو.

- دائرة العمليات.